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Mieszkancy ostrów Baranowskich

reprezentowan i przez:
Marian Posłuszrry _ Sekretarz Gminy,
Dariusz Mielczarek- radny Gminy Cmolas,
Jerzy Magda_ sołtys ostrów Baranowskich

W nawipaniu do pisma z dnia 12 Ęcznia br., Nr oR.l52.1.2018r.
informującego Panstwa o działaniach podjęĘch przez Starostę w nltiązku ze
złoŻona petycją w sprawie przywrócenia linii autobusowej na trasie ostrowy
Baranowskie. Pateraki i Pateraki -ostrowy Baranowskie, uprzejmie informuję,
ii zgodnie z naszymi wcześniejszymi deklaracjami w Starostwie Powiatowym
w dniu 29 sĘcznia 20l8r. zorganizowane zostało i odbyło się spotkanie
robocze, którego tematem był pństwa wniosek. W spotkaniu tym oprócz
przedstawicieli Starostwa, przewoźnika w/w linii, uczestniczyli Wójt Gminy
Cmolas oraz soĘs ostrów Baranowskich.

Przedstawiciele przewoźnika tj' PKs Tarnobrzeg jednoznacznie
oświadczyli, iż obecna linia jest dla nich deficytowa. Zakupione przez uczniów
bi|ety miesięczne nie rekompensują firmie kosaów, ruch pasa.Źerów na tej trasie
jest mikomy i dodatkowe wydłużenie kursu autobusu z ostrów Tuszowskich do
Pateraków i z powrotem, wymagaó będzie od nich jeszcze dodatkowych
kosztów. Biorąc pod uwagę powyższe firma nie widzi możliwości wydłużenia
tej linii o odcinek wnioskowany przez mieszkańców.

Wójt Gminy Cmo|as poproszony o rozwazenie możliwości dostosowania
kursów grninnego autobusu dowożącego dzieci do szkoĘ w Cmolasie do
kursów PKS Tamobrzeg, również jednoznacznie stwierdził, iż obowiązująca
gminę umowa zawarta z przewoźnikiem gminnym na dowóz dzieci do szkĄ
w Cmolasie uniemożliwia zmianę rozkładu jazdy autobusu gminnego.

Biorąc pod uwagę w/w rozbieżne stanowiska spotkanie zakoftczono bez
wiąŻących ustaleń.

Jednocześnie w dniu następnym tj.30 stycznia 20l8r. w w/w sprawie
odbyło się również spotkanie w Urzędzie Marszałkowskim Wojewódzwa
Podkarpackiego. W spotkaniu tym uczestniczyli z ramienia Gminy Cmolas Pan
Eugeniusz Galek Wójt Gminy oraz radny gminy Cmolas Dariusz Mielczarek,



SoĘs i przedstawiciele mieszkańców ostrów Baranowskich, Prezes PKS
Tamobrzeg, Starosta Kolbuszowski oraz Marszałek Województwa. Podczas
obrad, Starosta ponownie jak w poprzednich spotkaniach wskazał, iźl zgodnie z
art. 7 pl<t 4 ustawy o samorządzie gminnym, Gmina może uruchomić na w/w
trasie komunikację publiczrrą i zapewnić mieszkańcom niezbędne połączenie
komunikacyjne.

ostatecznie po dyskusji spotkanie zakoitczono zobowiązaniem się Wójta
Gminy Cmolas, iż podejmie on działania mające na celu poprawę powi4zait
komunikacyjnych na w/w trasie.

Biorąc pod wyżej przedstawione ustalenia pozostajemy w oczekiwaniu na
dziąłania Pana Wójta w sprawie.

Zpowainniem

otrzymują:

l. l x Marian Posłuszrry - Sekretarz Gminy,
2. I x Dariusz Mielczarek - radny Gminy,
3. l x Jerzy Magda - soĘs ostrów Baranowskich,
4. I xa/a.
5. Do wiadomości: Eugeniusz Galek Wójt Gminy Cmolas.


